
VIDEO: V ruskom Mariupole sú práce v
plnom prúde: presne podľa pokynov
prezidenta. Odovzdávajú bytovku za
bytovkou, stovky nových bytov
- CZ24 News | 26. dubna 2023

RUSKO: V pondelok do Mariupoľu pricestovali podpredseda vlády Ruskej federácie Marat
Šakirzjanovič Chusnullin a predseda vlády DĽR Jevgenij Solncev.

Mariupoľ sa stal prvou zastávkou na pracovnej ceste Marata Chusnullina po nových regiónoch
Ruska, kde mal sám vidieť a skontrolovať, ako sa plnia pokyny hlavy štátu o obnove a rozvoji týchto
regiónov.

Deň v Mariupole bol rušný — v meste bolo potrebné navštíviť veľké množstvo stavieb a zúčastniť sa
na ďalšom slávnostnom odovzdávaní kľúčov od nových bytov obyvateľom Mariupoľu.

Tentoraz sa odovzdávali kľúče od bytov v dvoch nových deväťposchodových bytovkách nezvyčajnej
slnečnej farby, zdalo sa, že domy žiarili na pozadí upršanej oblohy.

„Na pozvanie obyvateľov sme išli s Maratom Šakirzjanovičom do niekoľkých bytov. Všade
je vynikajúca kvalita opráv, v kúpeľni — dobré inštalatérske práce, v kuchyni — nábytok
a elektrické sporáky. Je tam všetko, čo potrebujete pre život. A to nepočítam dobre
udržiavané nádvoria s detským ihriskom, ihriskom so športovým vybavením a pohodlným
parkoviskom,“ poznamenal Jevgenij Solncev vo svojom Telegram-kanále.

Celkovo bude v týchto dvoch domoch bývať 160 rodín obyvateľov Mariupoľu.

Pripomeňme, že celkovo viac ako jeden a pol tisíc obyvateľov mesta, ktorým počas bojových akcií
vyhoreli domy, už dostali dekréty na nové byty.

https://sk.news-front.info/wp-content/uploads/2023/04/%D0%9C%D0%B0%D1%80%D0%B0%D1%82
-%D0%A5%D1%83%D1%81%D0%BD%D1%83%D0%BB%D0%BB%D0%B8%D0%BD.mp4

Hostia navštívili dve mariupoľské univerzity — Priazovského technickú univerzitu a Mariupoľskú
humanitnú univerzitu. V súčasnosti prebieha obnova budov oboch vzdelávacích inštitúcií. Stavbári
sľubujú, že do 1. septembra bude všetko hotové a všetci študenti budú môcť študovať v dennej forme.
Dnes väčšina študentov oboch univerzít študuje diaľkovo.

Stavbári hovoria, že univerzitné budovy obnovujú „s rezervou“, obe univerzity budú môcť prijať viac
ako desaťtisíc študentov.

Solncev a Chusnullin navštívili územie Primorského parku a ubezpečili sa, že centrálna aleja bude
pripravená začiatkom mája.
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„Osobne som skontroloval obnovu obytných domov a škôl, je mimoriadne dôležité čo
najskôr zabezpečiť miestnym obyvateľom kvalitnú úroveň bývania. Dnes som sa veľa
rozprával s obyvateľmi, zisťoval, aké problémy ich trápia. V meste už funguje umelecká
škola, dokončujú sa opravy, no v tých miestnostiach, kde sa dá, sa robia hodiny
choreografie, kreslenia a hudby. Pre mňa dôležitý predmet, o čo ma osobne požiadalo
jedno dievča, aby som to zreštauroval, keď som pred rokom prišiel,“ povedal Marat
Chusnullin o svojej ceste do Mariupoľu.

Podľa neho je už pripravený program sociálno-ekonomického rozvoja nových regiónov. Zostáva
objasniť podrobnosti na mieste, kde sa majú postaviť domy, ktoré ulice potrebujú zlepšenie, a ktorý
objekt by sa mal spustiť ako prvý. Výsledkom je, že každý región dostane komplexný plán rozvoja,
ktorý bude zahŕňať sociálnu oblasť, výstavbu, rozvoj podnikania a spustenie podnikov, zdôraznil
podpredseda ruskej vlády.
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